

IN FAITH WHEREOF the undersigned have affixed their signatures to the present Protocol.

DONE at Geneva, the twenty-sixth day of June, one thousand nine hundred and thirty-six, in a single copy, which shall remain deposited in the archives of the Secretariat of the League of Nations and certified true copies of which shall be delivered to all the Members of the League of Nations and to the non-member States referred to in Article 19 of the Convention.

EN FOI DE QUOI les soussignés ont apposé leur signature au bas du présent Protocole.

FAIT à Genève, le vingt-six juin mil neuf cent trente-six, en un seul exemplaire, qui sera déposé dans les archives du Secrétariat de la Société des Nations et dont les copies certifiées conformes seront remises à tous les Membres de la Société des Nations et aux Etats non membres mentionnés à l'article 19 de la Convention.

AUSTRIA

E. PFLÜGL

AUTRICHE

Dr Bruno SCHULTZ

BELGIUM

Maurice BOURQUIN

BELGIQUE

UNITED STATES OF BRAZIL

Jorge LATOUR  
*ad referendum*

ÉTATS-UNIS DU BRÉSIL

GREAT BRITAIN

GRANDE-BRETAGNE

AND NORTHERN IRELAND

ET IRLANDE DU NORD

and all parts of the British Empire which are not separate Members of the League of Nations

ainsi que toutes parties de l'Empire britannique non membres séparés de la Société des Nations

Oscar F. DOWSON

Wm. H. COLES

CANADA

C. H. L. SHARMAN

CANADA

INDIA

G. HARDY

INDE

BULGARIA

N. MORTCHILOFF

BULGARIE

CHINA

Hoo Chi-Tsai

CHINE

COLOMBIA

*ad referendum*  
Rafael GUIZADO

COLOMBIE

CUBA

G. de BLANCK

CUBA

DENMARK

William BORBERG

DANEMARK

EGYPT

Edgar GORRA

ÉGYPTE

ECUADOR

Alex GASTELÛ

ÉQUATEUR

SPAIN

Julio CASARES

ESPAGNE